
 
 

Skolebestyrelsesmøde i Kirkeby 

22.november 2022 kl. 18.30-20.30 

 
Dagsorden udarbejdet: X Formand X Oliver   
       
Forplejning: X Oliver     
       
Til stede: x Martin  Brynjar x Elev, Marie  
 x Signe x Michael  x Elev, Matilde  
  Peter x René   
 x Jesper C x Oliver   
 x Kristian x Vibeke   
  Christian     
 x Louise     
 x Lisbeth     
       
Referent: X René     
       
Gæst:       
       

 

Bilag til dette møde: Referat 24.10. 
x 

Dagsorden Indhold/Referat 
  

1. Godkendelse af referat Godkendt 
  

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt 
  

3. a)   Nyt fra formand  Bl.a. tilbagemelding fra dialogmøde 15.11. 
Her blev den sikre skolevej drøftet  
Desuden arbejdet med at få flere elever til at cykle til skole.  
LEAPS blev præsenteret ved repræsentanter fra Issø-skolen 
Der skal ikke længere produceres kvalitetsrapporter for skolerne. 
De erstattes fremover af dialogmøder mellem skole og skolechef. 
Skiftet fra elevplan til meddelelsesbog nåede man ikke. 
Martin har fået en henvendelse fra kontaktforældrene på 8. 
årgang om utilfredshed med kommunikation fra skolens side. 
Derfor afholdes der 28.11. et møde mellem kontaktforældre, 
ledelse og skolebestyrelsesformand.  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
              b)   Nyt fra elevråd Elevrådet har ikke haft møde siden sidst da 

elevrådskontaktlæreren for tiden er sygemeldt.  
              c)   Nyt fra forældre Der har været en episode med mobning på 5. årgang. Forældrene 

har drøftet problemstillingen på facebook. Heldigvis har nogle 
forældre bragt information om debatten ind på skolen, der nu 
har handlet på sagen og indkaldt til forældremøde. Vi håber at 
alle forældre vil støtte op om at dialogen føres inde på skolen. 
Der er et ønske om lidt mere info om LEAPS. 
Det foreslås at etablere et samarbejde med musikskolen om at 
placere musikundervisning på Issø-skolen i SFO-tid 

              d)   Nyt fra medarbejdere Den årlige juleklippedag er på vej (1. december). Luciaoptog, der 
kan afholdes indendørs og fælles i år.  

              e)   Nyt fra ledelsen Der er ansat ny leder for Juniorklubben: Henrik, der er kendt i 
skolen som vikar. Henrik er ansat 30 timer/uge i klubben og 7 
timer/uge i skolen, hvor han vil varetage musikundervisning på 
forskellige måder. 
Ledelsen forholder sig til budgettet for det kommende skoleår. Til 
næste SKB-møde vil der være offentliggjort en tildelingsmodel for 
næste skoleår.  
Der afvikles pt. LEAPS-surveys og obligatoriske nationale 
overgangstest. 
Al den data der genereres inddrages senere på skoleåret i 
årgangskonferencer. 
Ledelsen har afholdt møde med forældrerådet i 6A om hvordan 
skole og forældre kan samarbejde om at gøre klar til overgangen 
fra 6. til 7. årgang. Der er en god dialog om samarbejdet.  

  
4. Orientering om årsmøde i 

Skole og forældre 
 Ved Kristian.  
Præsentation af forsøget ”den frie folkeskole” der kører i Holbæk 
og Esbjerg. 
Paneldebat: med formand for skole og forældre, formand for 
Danmarks lærerforening, næstformand fra skolelederforeningen 
og formand fra danske skoleelever. 
Kristian er valgt til hovedbestyrelsen i Skole og forældre.  

  
5. Mangfoldige læringsmiljøer 

- fortsat 
Hvilke tanker sætter ledelsens oplæg i gang hos bestyrelsen? 

- I hvor høj grad disponerer skolen ressourcer til at kunne 
”gribe” børn, der får det svært? 

Kan vi med fordel arbejde hen imod et princip om mangfoldige 
læringsmiljøer?  
Tanker siden sidst: 

- Det er vigtigt med stærkt fokus på de strukturelle 
overgange i børnenes skoleliv 

- Fokus på principper for omgangsformer 
- Makkerskaber mellem elever (f.eks. 2. klasse makker 

med FSFO) rammesætter skolens normer, danner 
fællesskaber på tværs og gør alle til rollemodeller.  



 
 

Dagsorden Indhold/Referat 
- Undersøgelse af behov for strategi i forhold til 

skolevægring. 
- Måske etablere et ”hjerterum”, hvor elever fra flere 

klasser kan samles/gå til og fra. 
Vi vender tilbage til punktet senere. 

  
6. GJ Motorik Ved René/Vibeke 

Forældrehenvendelse angående muligheden for at afholde et 
fyraftensarrangement for forældre v/GJ Motorik fra Ringe. 
Foredrag/workshop om børns motorik og dens betydning for 
deres generelle udvikling.  
Bestyrelsen synes det er en interessant ide. Vi summer over 
punktet til næste gang. 

  
7. LEAPS-surveys Sikre høj deltagelse 

De forældrevalgte i bestyrelsen skriver ud på egne årgange med 
en opfordring til at alle forældre svarer, da det giver skolen et 
mere validt grundlag at træffe beslutninger angående LEAPS 
fremover. 

  
8. Eventuelt  

  
9. Punkter til næste møde 

12.12. i Stenstrup 
GJ Motorik – fortsat. 
Skiftet fra elevplan til meddelelsesbog 
Princip for mad og måltider drøftes på et senere møde. 
Mangfoldige læringsmiljøer drøftes videre på et senere møde. 
Budget 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


